
 

 

1 13 december 2020 
 

Bodegraven, 13 december 2020 
 
Betreft: Warmte Koude Opslag (WKO) in de wijk Weideveld  
 
Geachte raadsleden van de gemeente Bodegraven-Reeuwijk, 
 
Een open brief aan de wethouder resulteert in “Ter kennisgeving aannemen”. Dat weten we inmiddels 
wel. Het college bepaalt natuurlijk zelf wel wat ze wel en niet doen. Inmiddels naderen we alweer het 
einde van het jaar en ondanks dat we kleine beweginkjes zien wordt het met de dag uitzichtlozer. We 
kunnen niet opzeggen, dus de enige mogelijkheid is verhuizen en zelfs dan is het de vraag of we van 
Eteck af zijn. 

Gelukkig is er op uw aandringen wel een raadsinformatiebrief verschenen, maar ook daarin krijgen we 
geen antwoord op de vraag wanneer we nu eens een goed werkend systeem gaan krijgen. Eerst is 
het de TSA, dan zijn het de pompen en nu zijn het weer de ketels. En ondertussen maar blijven 
roepen dat het aan de binneninstallaties ligt. In de woningen gaat inderdaad ook een hoop mis, maar 
dat valt voor het merendeel binnen de demarcatie van Eteck of ontstaat door toedoen van Eteck. 

Er wordt steeds aangegeven hoe hard er gewerkt wordt en dat alles klaar is voor oktober, eh 
november, eh december, eh, we hebben eigenlijk geen idee meer... Eteck is nog steeds bezig met het 
uitvoeren van grootschalige onderhoudswerkzaamheden om het systeem te “verbeteren” en we 
hebben nog steeds geen idee wanneer de gemeente denkt klaar te zijn met de toegezegde 
“verbeteringen” door Eteck en Merosch. 

Ondertussen hebben warmte en warm tapwater er de afgelopen weken alweer meerdere keren uit 
gelegen en de service is nog steeds niet op orde. Ondanks dat de wethouder nu aangeeft het contract 
te kunnen gebruiken wordt er nog steeds niet op gehandhaafd. En Eteck heeft wat ons betreft toch 
echt een meer dan redelijke termijn gehad om orde op zaken te stellen. 

U heeft 25 maart een motie aangenomen. Eteck heeft toen aangegeven bezig te zijn met een SMART 
plan: Warmte was goed, koude wat condens en warm tapwater waren er wat schommelingen. Maar 
zonder de gevraagde metingen op het juiste punt (het afleverpunt) blijft het welles/nietes. 

Er is geen bewonersavond geweest om de oplossingen te presenteren, dat hoeft ook niet. Oasen 
hoeft immers ook geen bewonersavond te organiseren als koud water niet onberispelijk geleverd 
wordt. Als bewoners willen we gewoon dat de warmte, koude en warm tapwater wordt geleverd zoals 
oorspronkelijk is afgesproken. En tegenwoordig moeten we daar nog bij zeggen lekvrij, want zelfs dat 
is na het ondeugdelijke werk van Eteck niet vanzelfsprekend meer. 

Warm tapwater was tijdelijk opgelost, maar wordt alweer slechter en we hebben daar nu onze 
wekelijkse warmte problemen bij. Met alle lekkages in het achterhoofd kun je niet eens meer 
zorgeloos weg. En dan is het ook nog eens duur en niet duurzaam.  

Het idee bestaat dat je sommige bewoners toch niet meer tevreden krijgt, maar als je al jaren niet 
krijgt wat er is afgesproken, dan is er toch ook weinig om tevreden over te zijn?  

Er is nu bijna 9 maanden verstreken na het aannemen van de motie “Nú handelen in WKO-dossier” en 
het blijft een herhaling van zetten. Hoe lang wilt u als raadslid dit dossier nog voort laten slepen? 
Wanneer gaan die dozen vol met de aantoonbare wanprestaties van Eteck een keertje gebruikt 
worden om Eteck echt aan te spreken en niet alleen voor de vorm? 

Kortom, de dozen met papier blijven zich verder opstapelen en ook wij zouden graag een warme en 
zorgeloze Kerst tegemoet gaan. Al was het maar met de gedachte dat er een uitzicht komt dat ons 
huis ooit weer ons thuis gaat worden. 

Wij wensen u als raadslid in ieder geval zorgeloze en een warme feestdagen! 

Met vriendelijke groet,  
Namens Stichting WKO Wijk Weideveld 
 
Arjan van Beijnum, Rina Hampel en Levi Hogendoorn 


